

Tax-free Shopping Guide

免税 면세



Items purchased at cash registers displaying this mark are subject to duty-free procedures.

以标有此标识的收银台结算的商品为对象。

以標有此標記的已結帳商品為適用對象。

이 마크가 있는 계산대에서 계산한 상품이 대상입니다.

こちらのマークのレジで精算した商品が対象です。

Please look inside for information on the tax-free service

Guide to the Tax-free Procedure

International Shoppers Eligible for Tax-free

- **Non-residents** (foreign visitors who have stayed in Japan for less than six months)
- **Japanese citizens residing in foreign countries**
*Tax-free is only available when eligible shoppers have made the actual purchase (cannot be applied to any other persons)

General Items

Items Eligible for Tax-free



Shoes・Bags Rice cookers and other home appliances Clothing Household goods

Purchase conditions for tax-free

General items are eligible for tax-free shopping if the total amount (excluding tax) per person per day per store is **5,000 yen or higher**.

Note

The items must be taken out of Japan, and not disposed of in Japan.

Consumable Items

Items Eligible for Tax-free



Confectionary Beverages Cosmetics Food items

Purchase conditions for tax-free

Consumable items are eligible for tax-free shopping if the total amount (excluding tax) per person per day per store is **between 5,000 yen and 500,000 yen**.

Note

Items must be taken out of Japan **within 30 days** of purchase
*Some countries do not allow goods like rice, tea, vegetables or fruit to be brought into the country.

General Items + Consumable Items

Items Eligible for Tax-free

All goods subject to consumption tax

Purchase conditions for tax-free

Any one-day purchase totaling **between 5,000 yen and 500,000 yen** at a single store by one individual is eligible for tax-free shopping.

Note

Items must be taken out of Japan **within 30 days** of purchase
*Some countries do not allow goods like rice, tea, vegetables or fruit to be brought into the country.

*Some products may not be available at certain stores *Does not include some specialty stores.
*Certain products are not subject to tax-free procedures.

Tax-free Procedure

1 You must visit the Tax-Free counter in person on the actual day of purchase.



2 To claim tax exemption, you must present:

- Items purchased
- Your passport (with a valid entry stamp)
- Receipts (handwritten receipts not acceptable)
- Cards used for purchase (when credit cards or other cards are used)



3 Sign a document stating your purchase.



4 You will receive a cash amount equivalent to the difference between what you actually paid (including tax) and the tax-deducted price.



NOTES

Tax-free consumable items are sealed in a special tax-free purchase bag.
Do not open this bag until leaving the country as doing so will cause the purchased item to be subject to taxation.

免税手続きのご案内

免税対象者

- **非居住者** (日本に入国してから6か月未満の外国人)
- **海外に居住している日本人**
※買物されたご本人に限ります。(代理人不可)

一般物品

免税対象商品



くつ・かばん 炊飯器など家電関連 衣料 生活用品

免税購入金額

1人1日1店舗の一般物品の購入額(税抜)合計が **5,000円以上**の場合 免税販売が可能

注意事項

最終的には、日本から輸出し日本国内で処分しないこと。

消耗品

免税対象商品



お菓子 飲料類 化粧品類 食料品

免税購入金額

1人1日1店舗の消耗品の購入額(税抜)合計が **5,000円以上 500,000円以下**の場合 免税販売が可能

注意事項

購入後、**30日以内**に日本国外への持ち出しが不可欠
※米・茶・野菜・果物は本国への持ち込みができない場合があります。

一般物品 + 消耗品

免税対象商品

消費税が課税されている商品全て。

免税購入金額

1人1日1店舗の一般物品+消耗品の購入額(税抜)合計が **5,000円以上 500,000円以下**の場合 免税販売が可能

注意事項

購入後、**30日以内**に日本国外への持ち出しが不可欠
※米・茶・野菜・果物は本国への持ち込みができない場合があります。

*店舗により一部取扱のない商品がございます。*一部専門店を除きます。
*一部免税対象外となる商品がございます。

免税手続き方法

1 商品購入後、当日中に買物されたご本人が免税カウンターにお越しください。



2 ●ご購入商品
●ご本人パスポート(入国スタンプ必要)
●レシート(領収書不可)
●ご利用カード(クレジットカード等をご利用の場合)をご提示ください。



3 購入者誓約書にサインをしてください。



4 消費税込の購入金額と、免税の購入金額の差額を、現金にてお渡しします。



5 ご出国の際、税関へパスポートに貼付された購入記録票をご提出ください。

注意

消耗品は指定の袋に入れてお渡します。
課税されますので、**出国するまで絶対に袋を開けないでください。**

关于免税手续

免税对象

- 非日本居民 (入境未滿6個月的外國人)
 - 居住在海外的日本人
- ※ 仅限購物者本人 (不可代理)

一般商品

适用免税商品



鞋·手提包 电饭煲等家电商品 服饰 日用品

适用免税金额

每人每天在1家店购买一般商品的合计金额(不含税)在5,000日元以上时,可享免税服务

注意事项

最终,日本出口的商品,不能在日本国内使用。

消耗品

适用免税商品



点心 饮料类 化妆品类 食品

适用免税金额

每人每天在1家店购买消耗品的合计金额(不含税)在5,000日元以上且不满500,000日元时,可享免税服务

注意事项

须在购买后30天以内携带出境
※米·茶·蔬菜和水果可能无法携带回国。

一般商品

消耗品

适用免税商品

征收消费税的全部商品。

适用免税金额

每人每天在1家店购买一般商品+消耗品的合计金额(不含税)在5,000日元以上且不满500,000日元时,可享免税服务

注意事项

须在购买后30天以内携带出境
※米·茶·蔬菜和水果可能无法携带回国。

※因不同店舖,可能部分商品不提供免税服務 ※部分專賣店除外。
※部分商品不免税

免税手续办理方法

1 购买商品后, 请购物者本人于当天内 至免税服务台办理手续。

2 请出示
● 所购商品
● 本人护照(須有入境印章)
● 收据(發票不可)
● 手写收据不予接受 (如有使用信用卡等付款的情况)

3 请在购买人 誓约书上签名。

4 含消费税购物金额与 免税购物金额之间的差额 将以日元现金支付。

5 出境时请向海关出示贴附 在护照上的购买记录清单。

注意

消耗品将会装入指定封袋内交付于您。
出境前切勿拆开封袋, 否则将被征收税款。

免税手續說明

免税对象

- 非日本國居民 (入境未滿6個月的外國人)
 - 居住在海外的日本人
- ※ 仅限購物者本人 (不可由非本人代理)

一般物品

適用免税商品



鞋·手提包 電鍋等家電類 衣物 生活用品

適用免税金额

每人每天每店舖 一般物品 購買金額合計 5,000日圓以上(不含稅)可以免稅

注意事項

最後將從日本出口,不得在日本國內先行使用。

消耗品

適用免税商品



糕點 飲料類 化妝品類 食材

適用免税金额

每人每天每店舖 消耗品 購買金額合計 5,000日圓以上500,000日圓以下(不含稅)可以免稅

注意事項

須於購買後30天以內攜出日本國
※米·茶葉·蔬菜·水果可能無法帶回國。

一般物品

消耗品

適用免税商品

需課徵消費稅的所有商品。

適用免税金额

每人在單1商店同1天的 一般物品+消耗品合計購物金額(不含稅)為 5,000日圓以上500,000日圓以下時 適用免税金額

注意事項

須於購買後30天以內攜出日本國
※米·茶葉·蔬菜·水果可能無法帶回國。

※因不同店舖,可能部分商品不提供免税服務 ※部分專賣店除外。
※部分商品不免税

免税手續辦理方法

1 買完商品後, 請於當天內由購物者本人 至免稅櫃檯辦理。

2 請出示
● 購買的商品
● 本人護照(須有入境章)
● 收據(不得為「發票」)
● 曾使用的卡 (如以信用卡等付款)

3 請於購買者 誓約書上簽名。

4 含消費稅購物金額與 免稅購物金額之間的差額 將以日圓現金支付。

5 出境時, 請將貼在護照上的 購買記錄單交給海關人員。

注意

消耗品將裝入指定封袋內給您。
直到出境為止, 絕對不可打開封袋, 否則將需要繳稅。

면세 수속 안내

면세 대상자

- 비거주자 (일본에 입국한 날로부터 6개월미만인 외국인)
 - 해외에 거주하고 있는 일본인
- ※ 물품을 구입한 본인에 한합니다(대리인 불가)

일반물품

면세 대상상품



구두·가방 밥솥 등 가전관련 의류 생활용품

면세 구입 금액

1인당 1일 1점포의 일반물품 구입 합계 금액(부가세 별도)이 5,000엔 이상일 경우, 면세 판매가 가능

주의사항

최종적으로는 일본에서 반출하여 일본 국내에서 처분하지 않을 것.

소모품

면세 대상상품



과자 음료류 화장품류 식료품

면세 구입 금액

1인당 1일 1점포의 소모품 구입 합계 금액(부가세 별도)이 5,000엔 이상 500,000엔 이하일 경우, 면세 판매가 가능

주의사항

구입 후 30일 이내에 일본국외로 반드시 반출해야 함.
※쌀·차·야채·과일은 자국으로 반입이 불가능할 수도 있습니다.

일반물품

소모품

면세 대상상품

부가세 과세 대상의 모든 상품.

면세 구입 금액

1인당 1일 1점포의 일반물품+소모품 구입 합계 금액(부가세 별도)이 5,000엔 이상 500,000엔 이하일 경우, 면세 판매가 가능

주의사항

구입 후 30일 이내에 일본국외로 반드시 반출해야 함.
※쌀·차·야채·과일은 자국으로 반입이 불가능할 수도 있습니다.

※점포에 따라 일부 취급하지 않는 상품이 있습니다 ※일부 전문점은 제외합니다.
※일부 면세 대상에서 제외되는 상품이 있습니다

면세 수속 방법

1 상품 구입 후, 당일 중에 물품을 구입한 본인인 면세 카운터로 오십시오.

2 구입상품
● 본인 여권(입국 스탬프 필요)
● 물품별 영수증(합계 영수증은 불가)
● 결제에 사용하신 카드 (신용카드 등을 이용하신 경우)를 제시해 주십시오.

3 구입자 서약서에 사인을 해 주십시오.

4 소비세가 포함된 구입 금액과 면세 구입 금액의 차액을 현금으로 돌려 드립니다.

5 출국 시, 세관에 여권에 첨부된 구입 기록표를 제출해 주십시오.

주의

소모품은 지정된 봉투에 넣어 드립니다.
봉투를 개봉하면 과세되므로, 출국 시까지 절대로 봉투를 개봉하지 말아 주십시오.

Tax-free Counter

1F



Tax-free Counter 免税カウンター



Items purchased at cash registers displaying this mark are subject to duty-free procedures.

以標有此標識的收銀台結算的商品為對象。

以標有此標記的已結帳商品為適用對象。

이 마크가 있는 계산대에서 계산한 상품이 대상입니다.

こちらのマークのレジで精算した商品が対象です。

Please look inside for information on the tax-free service